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The Annual General Meeting of RHSOSA cum “Unfinished Lesson Part II” were held on 4th 
March 2018 at Rosaryhill School. Over 40 alumni went back to school to attend classes 
conducted by our previous and present teachers including Ms Lee Wai Hing, Mr Tsui Yiu 
Cheung, Mr Anson Fong and Ms Evy Cheung. The lessons were conducted in different 
classrooms and the school hall. All of the attendees of the activity indicated that they 
enjoyed the classes very much, which brought back a lot of their fond memories in RHS. 

The annual election for the 4 posts in the executive committee of RHSOSA were held 
subsequently. The result of the election is as follows:

President: Edward Ng
Vice President: Patrick Rozario
Treasurer: David Chow
Secretary: Aleydis Chan

AGM 2018 cum Unfinished Lesson II



今年的舊生會週年大會暨「未完的課2」在3月4日下午在母校成功舉行。約四十位舊生特地回校出席是次活動，由
於去年「未完的課」活動反應熱烈，本會今年邀得李惠卿老師、徐耀祥老師、方育輝老師和張齊欣老師回校重執教
鞭，為大家上家政課、美術課、物理課和體育課。各舊生在離校多年後重拾做學生的感覺均表現得十分雀躍，老
師們重回昔日授課的課室，亦顯得很享受再一次在玫瑰崗上授課。

「未完的課2」後，舊生會永遠榮譽主席范士豪神父為舊生會在母校新喬遷的舊生會房主持祝聖儀式。儀式後，大
家移師到演講室進行會員大會，並為 2018-2019年度的主席、副主席、財政、秘書四個職位舉行選舉。在出席的會
員全票投下信任票的情況下，以下四位候選人順利當選：

主席：伍宇鍔  Edward Ng
副主席: 羅柏達 Patrick Rozario 
財政: 周允良 David Chow
秘書: 陳詠詩 Aleydis Chan

大會後，舊生會在學校飯堂為出席活動人士提供美味小食，最後活動在一個充滿笑聲中正式結束。

舊生會週年大會暨「未完的課2」
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A dinner party was held to celebrate the 80th birthday of Fr Secundino Vicente Zurdo OP and 
the 50th anniversary of RHSOSA on 6th January 2018 at Tung Yuen Banquet in Wanchai. 
More than 110 people attended to celebrate the two important milestones for Fr Secundino 
and RHSOSA. (Photographer: Paul Lam)

Fr SecuNdino and OSA dinner
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為慶祝服務母校多年的前校監石永信神父 80歲壽辰和玫瑰崗舊生會成立 50週年的大日子，舊生會在本年 1月6日
在灣仔東園宴會廳舉行慶祝晚宴，當晚超過 110人出席，其中包括多位當年跟石神父一同共事的退休老師和多名
舊生會前主席和幹事，場面既熱鬧又溫馨。

石永信神父80歲壽辰和玫瑰崗舊生會成立 50週年宴會
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 The election for Alumni Manager of the Incorporated Management Committee of the Rosaryhill 
Secondary School was successfully held at school on 3rd December 2017. Since the present 
OSA President, Mr. Ng U Ock Edward was the only nominee in the election, the attendees at the 
election were asked to vote whether they would give their votes of confidence to him, Edward Ng 
finally received 63 votes of confidence in the above meeting. RHSOSA would, according to the 
relevant provisions in its constitution, nominate him to be the Alumni Manager of the Incorporated 
Management Committee of Rosaryhill Secondary School.

EGM

為新成立的玫瑰崗中學的法團校董會
選出代表舊生的舊生校董，本會在
2017年12月3日下午在母校的林漢烈
演講廳內舉行了舊生校董選舉，當天
有六十多人仕出席，由於只有現任舊
生會會長伍宇鍔的一張提名名單，因
此在場人仕用信任票形式表示是否接
受上述的提名，最後伍宇鍔獲在場 63
名合資格的會員一致投下信任票。根
據會章，舊生會將按是次投票結果向
玫瑰崗中學法團校董會提名伍宇鍔為
舊生校董代表。

舊生校董選舉
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The association partnered with Parents Teachers Association, the school’s Primary and 
Kindergarten Sections in the charity activity of Box of Hope 2017. This year we gathered 
more than 500 gifts boxes! We are grateful to the Principals, teachers, alumni and students 
for their participation. Special thanks to alumni who made generous donations.

「 希望之盒 2017 」

「玫瑰崗舊生會」、「家長教師會」、母校小學部及幼稚園部合作參與「  希望之盒  2017 」慈善活
動。我們今年共收集到超過 500個禮物盒，非常感謝校長、家長、校友、同學的踴躍支持！主辦
機構已把收集了的禮物盒運到亞洲區不同的地方，送給家境貧困的小朋友或孤兒，為他們帶
來歡笑。

Box of Hope  2017
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On 24th February, RHSOSA Volunteering Team helped TWGHs Chan Fong Men Ling Day Care 
Centre for the Elderly in preparing New Year Pun Choi feast for the elders. 24 Rosarian 
volunteers brought gifts and joys to the elders through games and lucky draw. Our members also 
took part in Lion Dance performance, giving the elders our sincere blessings.  

Service at Tung Wah Pun Choi 
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「東華三院陳馮曼玲長者日間護理中心」
長者新春盆菜宴

「玫瑰崗舊生會」義工隊於 2月24日到「東華三院陳馮
曼玲長者日間護理中心」協助他們進行一年一度的
新春盆菜宴活動，與長者們度過了很愉快的半天！
我們一行24位義工協助預備工作外，還負責遊戲和
大抽獎，為他們帶來福氣與歡樂！另外，今年我們更
有義工協助舞獅表演和打鼓助興，增添不少熱鬧氣
氛！
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Participating in the ACCA Community Day for Six Consecutive Years

Since 2013 RHSOSA has supported the ACCA Community Day for six consecutive years.  In 
this year, we were glad to get the support from the cheering team from our alma mater's 
primary and kindergarten students. This charitable event was held at the Chater Road Sunday 
Pedestrian Precinct, Central on Sunday, 28 January 2018.

RHSOSA, together with hundreds of participants from accountancy firms, enterprises, 
associations, and institutions raised funds for the ACCA Community Day.  This year’s event 
raised over HK$1.15 million, with donations going to fund the projects helping the weak 
community run by Habitat for Humanity Hong Kong’s Project Home Works, Hong Kong 
Alzheimer’s Disease Association, and Hong Kong Federation of Handicapped Youth’s Sport 
Leader for People with Disabilities. 

This is the sixth year of our RHSOSA Love and Care Team's participation in the ACCA 
Rickshaw Competition.   Before the race, the cheering team competition was held.  Although 
our students did not win the Outstanding Cheering Team competition, their performance 
attracted great attention from the crowd.  

Focus of the day was the ACCA Rickshaw Competition.  Without much challenge, our team 
entered into the final which was a repeat of the 2017 final, RHS Love and Care Team vs EY 
FSO Assurance.  Unfortunately we could not defend our championship, and ended with the 
first runners up. 

ACCA Community Day 2018
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ACCA 公益慈善日2018

連續六年參與英國特許公認會計師公會舉辦之公益慈善日

自2013年起，玫瑰崗舊生會已連續六年支持 ACCA公益慈善日。今年本會很高興母校派出由小學部和幼稚園組
成的啦啦隊為本會打氣。此慈善活動已於本年一月廿八日在中環遮打道假日行人專用區舉行。

本會連同數以百計來自會計師事務所、企業、組織和學院的朋友參與這活動。今年活動共籌得港幣一百一十五
萬元，並將資助以下三個本地慈善機構旗下針對弱勢社群的項目，受惠機構包括：香港仁人家園、香港認知障
礙症協會，和香港傷殘青年協會。

今年是玫瑰崗關愛隊參與 ACCA人力車比賽的第六年。比賽前先進行了啦啦隊比賽。天真可愛的玫瑰崗啦啦隊
沒有贏得任何獎項，但亦是全場最引人注目的一隊。

當日重頭戲當然是人力車比賽。沒有太大考驗，本隊順利進入決賽。剛巧決賽是上年的翻版，由玫瑰崗關愛隊
對安永會計師事務所的金融審計隊。不幸地本會衞冕失敗，只取得亞軍。
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RMH Volunteer Appreciation Day 
On 10th March, RHSOSA received Long Service Award from Ronald McDonald’s House for our 
long term service. We have been providing service to the children there for 10 consecutive 
years. And we will keep on giving them our love and care for the more years to come?

麥當勞叔叔之家義工嘉許禮 2017

「玫瑰崗舊生會」於 3月10日舉行的「麥當勞叔叔之家義工嘉許禮 2017」上獲頒發長期服務獎，以表
揚我們一直以來為該院舍的癌病兒童及其家人提供的熱心服務。多謝各位校友無私的付出，榮耀
是屬於大家的！2018年是我們為這機構服務的第十個年頭了，希望大家繼續努力，同心合力為有
需要的社羣送上關懷和愛心，令他們感到溫暖！
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Rosarian Singers performance 
The joy of Christmas was brought to the town through the Christmas Carol performances by 
Rosarian Singers and Primary School Choir at IFC Mal.

玫瑰崗舊生合唱團獻唱

玫瑰崗舊生合唱團聖誕歌聲將
重臨國金商場！
一如往年玫瑰崗舊生合唱團在
中環國金商場 (IFC)獻唱聖誕歌
曲，另外，今年母校的小學部亦
派出合唱團為大家獻唱。
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Rosaryhill School - Diamond Jubilee Gala Dinner
It will be Rosaryhill School’s 60th year providing remarkable education in Hong Kong since it was established 
in 1959. To celebrate this milestone, Rosaryhill School Old Students Association (“RHSOSA”) is going to host 
the Diamond Jubilee Gala Dinner on 10th November 2018. We received overwhelming responses from 
Rosarians from different generations to participate in this special occasion, and entrance tickets sold out 
shortly after the announcement of the event.  Thanks once again for the passion for our school!

Date: 10 November 2018, Saturday
Venue: Hong Kong Ocean Park Marriott Hotel ( opening soon)
Cocktail & Photo Taking: 6:00 pm to 7:30 pm
Banquet: 7:30 pm

 

玫瑰崗學校鑽禧晚宴

今年九月，玫瑰崗學校將踏入創校六十週年。
為慶祝此重要的里程碑，玫瑰崗舊生會將
會籌辦「鑽禧晚宴」，讓各位來自不同年
代及部門的玫瑰崗之友參加  。承蒙厚愛  , 
宣布晚宴後迅速爆滿，在此再次感謝各位
校友的熱烈支持。

 
日期: 2018年11月10日（星期六）
地點: 海洋公園萬豪酒店宴會廳（即將開業）
酒會及拍照：晚上 6時正至7時30分
晚宴入席：  晚上7時30分
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Promotion on Souvenir - Luggage Tag

Celebrating the 50th anniversary of RHSOSA and the 60th anniversary of the alma mater, OSA has 
produced, in addition to the baseball jackets, luggage tag in the design of our favourite school bus! To bring 
the school bus to your bags and cases, visit the association’s website 
http://www.rhsosa.org/e-news/news.php?i=21965701, and download the purchase form. And return the 
completed form to us with bank deposit slip to treasurer@rhsosa.org. We will have the goods mailed to the 
designated address.
Limited stocks, make your order soon!

舊生會新產品：校巴行李牌

為慶祝舊生會成立五十週年及迎接母校創校鑽禧六十週年這兩個重要的日子，舊生會繼較早前推出的外套之
後，現再推出非常特顯玫瑰崗學校特色的校巴行李牌，定價為港幣 50元正。如欲訂購這精美設計的紀念品，請
閣下到舊生會網頁（ http://www.rhsosa.org/e-news/news.php?i=21965701）下載附件的訂購表格，填寫後連同
入數紙副本電郵至 treasurer@rhsosa.org，本會將以郵遞方式把訂購之貨品送到指定地址。
數量有限，欲免向隅，訂購從速！
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